
 

Acta da reunión da Xunta Directiva da Federación Galega de Tenis, celebrada 
telemáticamente o luns, 14 de outubro de 2024, coa presenza dos membros que se detallan 
á marxe:  
 
Presidente: 
José Mosquera Casero  
Vicepresidente:  
D. Gabriel Fernández Mourelle  
Tesoureira: 
Dª Antía García Fernández 
Vogais:  
Juan José Medín Guyatt  
María Berini Pita da Veiga 
Ana Mª Martínez Riveiro  
Persoal Técnico Federativo  
Marco A. Casal Costas  
Mª Jesús Fernández García  

Acta de sesion:  
E aberta polo presidente, que agradece a súa 
asistencia aos membros da directiva.  
Pasa ao punto 1 da Orde do Día:  
1. Aprobación do acta da reunión anterior.  
Sométese a votación e é aprobada por 
unanimidade.  
2. Ratificación Conta Xeral da FGT de 2023. 
Mellora peche 2000€-Reformulación das CCAA 
2023. 
Finalizada a auditoria das CCAA do 2023 realizada 
polos auditores de Auren,  enviáronnos o borrador 
do informe da devandita auditoría. 
 

A opinión é favorables (sen salvedades). 
Ao mesmo tempo, despois do estudo realizado polos auditores corrixíronnos a liquidación do 
exercicio que se ve aumentado en aproximadamente 2000€, o que supón unha reformulación 
das contas por parte  desta Xunta Directiva.  
  
Unha vez realizado e aprobado pola Xunta Directiva esta reformulación, xa se envía de novo 
toda a documentación aos auditores para o informe definitivo da auditoría realizada das 
contas anuais do ano 2023. 
 
A liquidación queda como segue, e ratificarase na seguinte reunión de Asemblea Xeral de 
decembro de 2024: 
 



 



 

 

3. Informes sobre Torneos Internacionais. 
 
Toma a palabra o presidente  José Mosquera Casero, que resume brevemente o 
desenvolvemento dos torneos internacionais en Galicia, e comunica que hai peticións por 
parte do Club de Tenis Pontevedra para solicitar un ITF junior e un ITF Máster (veteranos).  
 
Se estes dous torneos concrétaranse para organizar en 2025, Galicia tería un calendario 
internacional de 15 torneos: 
 

✓ 4 torneos organizados polo CCD Deportivo de Sanxenxo -1 absoluto, 1 junior, 1 cadete, 
1 master (veteranos). 

✓ 2 torneos femininos organizados pola propia federación. No ano 2025 o de Ourense que 
é un W50, terá que ser además +H ( con hospitalidade). 



✓ 1 Torneo ITF sub 18 Junior en Vigo – organizado por Noli Álvarez (Samil) 
✓ O Casino Coruña seguirá co Sub 14   
✓ 1 torneo absoluto e un sub 14 organizado polo Club de Tenis Pontevedra, con 

intenciónde pasar de 15000$ a 25000$ no ano 2025. 
✓ 1 torneo máster (veteranos) organizado polo Club de Tenis Coruña 
✓ 1 torneo máster (veteranos) por parte do Club de Tenis A Tobeira 
✓ 1 torneo máster (veteranos) por parte do Real Aero Club de Santiago. 

 
4. Avance propostas Orzamento 2025 
 
De fronte ao orzamento do 2025, márcanse unhas liñas básicas a seguir e que ratificaranse na 
seguinte reunión previa á aprobación dos orzamentos que se presenten ante a Asemblea Xeral 
de Decembro. 
A intención é de subir un 3% o salario dos traballadores. 
Ademais, dados os resultados obtidos por Martín da Puente está en estudo pasar de 10000€ a 
14000€ e tamén axudar a Rafael Izquierdo que está a sacar bos resultados internacionais nas 
probas de dobres parellas. 
O Presidente tivo tamén as primeiras conversacións co Secretario Xeral, D. José Ramón Lete 
Lasa sobre unha posible subida de subvención ordinaria, xa que empezan a considerar a 
subida de licenzas federativas desta Federación. 
Comunicaron xa que temos ata o 11 de novembro de 2024 para cumplimentar os datos da 
memoria para que eles poidan establer a repartición das subvencións do 2025. 
Reitera que todas estas liñas de actuación para a confección dos orzamentos, serán 
presentados na próxima reunión de Xunta Directiva antes da reunión de Asemblea de 
decembro.    
 
5. Outros Informes Presidente 
 

a) A finais de novembro de 2024, a RFET quere organizar un Open Nacional de Pickleball. 
Ao comentalo co Sr. Lete, este díxo  que Galicia podería ser unha boa opción para levalo 
a cabo.   

b) Quédase en estudar ben as plicas de organización e consultar de novo coa Secretaría 
               Xeral. 

c) Anticípase información dun proxecto de competición a nivel nacional, que consistiría 
en organizar un Open Nacional de tenis en cada unha das provincias españolas, dos 
que sairían os posibles participantes no Campionato España Absoluto. 
Se isto levase a cabo, a Federación Galega colaboraría cos clubs que organizasen estas 
probas e daríalles 1000€ para a proba masculina e 1000€ para a proba feminina. 

d) É intención tamén da Federación Galega de Tenis organizar un circuíto de 4 probas de 
pickleball e un campionato galego no próximo 2025. 

e) O Comité de arbitraxe está a estudar como farán as prácticas os xuices de pista de 
pickleball. En Galicia so Blanca Soto as ten rematadas. 

f) Este sábado hai Asemblea Xeral da Real Federación Española porque é necesario 
cambiar os estatutos, xa que tal como están non cumpren o regulamento electoral 
emitido para todas as federacións española polo Consello Superior de Deportes. 



Na web da española, xa están colgadas as listas provisionais de censo para a súa 
comprobación e solicitude de petición de ingreso nos mesmos no caso de non estar e 
cumprir coas condicións do censo. 

g) Por último Gabriel Fernández, aconsella que se se teñen que pintar pistas de pickleball, 
non se faga sobre as pistas de tenis, xa que logo non quedan aptas para xogar ao tenis. 
O mellor é usar cinta tipo americana 

  
6. Rogos e preguntas 

Que non hai. 

Sendo as 21.30, dáse por pechada a sesión, da que se levanta a presente acta que asino 
como secretaria da mesma, co vºbº do Sr, Presidente, D. José Mosquera Casero. 

  

 


